

No. 14537. Multilateral

CONVENTION ON INTERNATIONAL TRADE IN ENDANGERED SPECIES OF WILD FAUNA AND FLORA. WASHINGTON, 3 MARCH 1973 [*United Nations, Treaty Series, vol. 993, I-14537.*]

ACCESSION TO THE CONVENTION, AS AMENDED ON 22 JUNE 1979

Cape Verde

Deposit of instrument with the Government of Switzerland: 10 August 2005

Date of effect: 8 November 2005

Registration with the Secretariat of the United Nations: Switzerland, 17 August 2005

ACCEPTANCE OF THE CONVENTION, AS AMENDED ON 22 JUNE 1979

San Marino

Deposit of instrument with the Government of Switzerland: 22 July 2005

Date of effect: 20 October 2005

Registration with the Secretariat of the United Nations: Switzerland, 17 August 2005

WITHDRAWAL OF RESERVATION MADE ON 17 SEPTEMBER 2001

Malaysia

Receipt by the Government of Switzerland: 7 June 2005

Registration with the Secretariat of the United Nations: Switzerland, 17 August 2005

No. 14537. Multilatéral

CONVENTION SUR LE COMMERCE INTERNATIONAL DES ESPÈCES DE FAUNE ET DE FLORE SAUVAGES MENACÉES D'EXTINCTION. WASHINGTON, 3 MARS 1973 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 993, I-14537.*]

ADHÉSION À LA CONVENTION, TELLE QU'AMENDÉE LE 22 JUIN 1979

Cap-Vert

Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement suisse : 10 août 2005

Date de prise d'effet : 8 novembre 2005

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Suisse, 17 août 2005

ACCEPTATION DE LA CONVENTION, TELLE QU'AMENDÉE LE 22 JUIN 1979

Saint-Marin

Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement suisse : 22 juillet 2005

Date de prise d'effet : 20 octobre 2005

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Suisse, 17 août 2005

RETRAIT DE RÉSERVE FAITE LE 17 SEPTEMBRE 2001

Malaisie

Réception par le Gouvernement suisse : 7 juin 2005

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Suisse, 17 août 2005